
Protokół nr 10/2015 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 27 października 2015 r., w godz. 13
00

 – 14
25

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź otworzyła posiedzenie 

Komisji oraz zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół nr 9/2015 z dnia 

18 września 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na XII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) odwołania radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie odwołania radnego Henryka Budzyły z funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie. Skierowała pytanie do radcy prawnego,  

czy radni powinni głosować w/w projekt uchwały jeśli odwołanie Przewodniczącego jest  

w drodze głosowania tajnego. Następnie zapytała za czym ma Komisja głosować: czy  

za uchwałą czy nie. Poprosiła o opinię radcy prawnego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Komisja opiniuje projekty uchwał.  

Radca Prawny  - Małgorzata Kasprzak poinformowała, że treść obowiązującego Statutu 

Powiatu Białogardzkiego prowadzi do wniosku, że Komisja opiniuje dany projekt uchwały  

w sposób merytoryczny a głosowanie odbywa się w sposób jawny i nie ma wyjątków  

od zasady.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź podziękowała za przedstawioną 

opinię.  



Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie odwołania radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

W tej chwili w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów udział bierze pięciu członków 

Komisji. 
 

b) zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na 

jeziorze Dobrowieckie Wielkie, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikiem spalinowym na jeziorze Dobrowieckie Wielkie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na jeziorze 

Dobrowieckie Wielkie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zakazu używania 

jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na jeziorze Dobrowieckie 

Wielkie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów ( za - 4 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 glos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym 

na jeziorze Dobrowieckie Wielkie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. 
 

 

c) wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą 

jest Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, 

których zarządcą jest Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wysokości 

stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg 

Powiatu Białogardzkiego. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wysokości 

stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg 

Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 

głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego 

dla dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

W tej chwili w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów udział bierze czterech członków 

Komisji. 
 

e) przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w ramach 

Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem 

i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – 

zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY", co przedstawia załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. 



Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 Programy  

na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym 

ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty 

aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY".  

Poinformował, że jest to uchwała intencyjna, która umożliwia wystąpienie Powiatu 

Białogardzkiego o środki w wysokości 1.200.000 zł, które będą wydatkowane w latach 2016 

– 2017. Programem objęty jest cały Powiat.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 Programy na 

rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym 

ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty 

aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY".   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – jako 

lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób  

i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej,  pn. „RAZEM DLA RODZINY".   

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego  

w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych 

ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – 

zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY",  w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

f) przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

oświaty polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury  

im. Henryka Jordana w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie oświaty polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego 

Domu Kultury im. Henryka Jordana w Białogardzie.  Oświadczył, że samorząd Miasta 

Białogard wystąpił również z propozycją zakupu budynku MDK-u.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy Powiat przekazuje całe zadanie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że Powiat sprzedaje obiekt a wraz  

z obiektem zostanie również przekazane zadanie. Poinformował, że początkowo planowano 

sprzedaż budynku i przeniesienie działalności Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie 

do  budynku Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie. Po analizie powyższy plan okazał 

się złudny ponieważ funkcjonowanie dwóch placówek w ramach jednego obiektu nie było 

dobrym rozwiązaniem.  



Stwierdził, że w sytuacji gdyby działalność została przeniesiona do LO sala sportowa  

w godzinach popołudniowych byłaby zajęta poprzez zajęcia taneczne i w ten sposób 

placówka straciłaby dochód z wynajmu sali, który rocznie wynosi około 50.000 zł. 

Poinformował, że Burmistrz Miasta Białogardu wystąpił z wnioskiem w sprawie przejęcia 

prowadzenia Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie jako zadania zleconego. Zarząd 

Powiatu wyraził zgodę. Następnie dodał, że samorząd Miasta Białogard po zakupie budynku 

planuje w pełni zagospodarować MDK poprzez ulokowanie tam Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w godzinach rannych a w godzinach popołudniowych zajęcia z dziećmi  

i młodzieżą w ramach placówki. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy warto było wybierać dyrektora placówki. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że była taka potrzeba ponieważ 

placówką kierowała osoba pełniąca obowiązki dyrektora.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak stwierdził, że teraz placówka będzie tylko dla 

mieszkańców Białogardu. Tak jest zapisane w uzasadnieniu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że po przeprowadzonej analizie dot. 

ilości uczestników z gmin okolicznych, wynikło, iż na zajęcia taneczne chodziło tylko dwoje 

dzieci spoza miasta Białogardu. Stwierdził, że na terenie gmin powstały świetlice wiejskie 

gdzie są prowadzone również zajęcie dla dzieci.  

Członek Komisji –Adam Kołacki zapytał, czy po przejęciu przez Miasto placówki będą 

funkcjonowały wszystkie sekcje.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jakie sekcje będą funkcjonowały to 

będzie decyzja dyrektora.  

Członek Komisji –Adam Kołacki zapytał z czym się wiąże przekazie zadania.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w ramach porozumienia do końca 

roku Powiat przekaże Miastu subwencje. W następnym roku Ministerstwo przekaże 

subwencje dla Miasta Białogardu. Dodał, że subwencja nie wystarcza na działalność MKD. 

Powiat do subwencji dokłada środki własne.  

 

W tej chwili w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów udział bierze pięciu członków 

Komisji. 
 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana 

w Białogardzie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty polegającego na 

prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

oświaty polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. 

Henryka Jordana w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7  

do niniejszego protokołu. 

 

 



g) uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 8  

do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda jako Przewodniczący Nadzwyczajnej Komisji ds. 

przygotowania Statutu powołanej przez Radę Powiatu zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego. Oświadczył,  

że w skład w/w Komisji wchodzili przedstawiciele wszystkich ugrupowań zasiadających  

w Radzie Powiatu. Na podstawie obowiązującego statutu został przygotowany projekt 

powyższej uchwały. Do końca miesiąca czerwca został przekazany dla Przewodniczącego 

Rady. Projekt Statutu został dostosowany do wymogów i zapisów Ustawy o samorządzie 

powiatowy, ramowych statutów. W tej chwili jest jednolity tekst Statutu, który został 

zatwierdzony przez prawnika. 

Członek Komisji –Adam Kołacki oświadczył, że nie zgadza się z punktem 4 § 19 cyt. 

„...Przewodniczący może zarządzić, aby radny interpelację lub zapytanie zgłoszone ustnie na 

sesji złożył – ze względu na przedmiot lub zakres interpelacji i zapytania – na piśmie  

w Biurze Rady”. Uważa, że jest odbierana radnym możliwość złożenia interpelacji ustnej.  

W związku z powyższym, zwraca uwagę na ten zapis. Wg radnego nie powinien się znaleźć, 

ponieważ ogranicza prawa radnego.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że na Komisji został wypracowany 

kompromis.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał z czego może skorzystać radny podczas swojej 

działalności w pełnieniu mandatu. Brakuje zapisu, że radny może skorzystać z porady 

prawnika np. treści składanych wniosków czy interpelacji. Oczekuje jako radny zapisu 

mówiącego, że radny może skorzystać z pomocy prawnej.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że podobny problem był zgłaszany. 

Zapytał, kto miałby obsługiwać radnych wg radnego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, ilu radców prawnych oprócz Kancelarii Pana 

Witaszka zatrudnionych jest jako radca prawny w Starostwie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest tylko zlecenie dla Kancelarii 

Pana Witaszka na obsługę Zarządu Powiatu i administracji. Nie ma zlecenia na obsługę Rady. 

Dodał, że ustawa nie przewiduje takiej usługi.   

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głos, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

h) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź oświadczyła, że wstrzymuje się 

od głosowania ponieważ projekt uchwały dotyczy jej osoby. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 



Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że radni otrzymali projekt uchwały w której 

brakuje załącznika – wypisu z KRS-u. Zapytał na jakiej podstawie była badana w/w sprawa, 

gdzie jest dokument, który wpłynął do Wojewody.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poinformował,  

że wszystkie procedury zostały zachowane. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że Wojewoda nie załączył pisma, które 

do niego wpłynęło. W trybie nadzoru stwierdził, że jest potrzeba przeprowadzenia głosowania 

w celu ewentualnego wygaśnięcia mandatu jeśli doszło do złamania prawa.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała radnych z aktualną 

ustawą o systemie oświaty – art. 83a „Prowadzenie szkoły lub placówki, zespołu, o którym 

mowa w art. 90a ust. 1, oraz innej formy wychowania przedszkolnego, o której mowa  

w przepisach wydanych na podstawie art. 14a ust. 7, nie jest działalnością gospodarczą”. 

Stwierdziła, że można mówić o wykorzystaniu mienia do działalności gospodarczej ponieważ 

prowadzenie szkół nie jest działalnością gospodarczą. Oświadczyła, że w 2006 r. kiedy 

została poraz pierwszy radną to w ciągu ustawowego terminu zrzekła się funkcji Prezesa 

Firmy. Czynności dokonała w grudniu 2006 r. Jest tylko współwłaścicielem a wg prawa  

i Konstytucji RP każdy ma prawo posiadania i  pracy. Następnie oświadczyła, że jest w 50% 

udziałowcem w firmie PFE Scholar w Białogardzie. Opinia prawa mówi, że Radna Anna 

Kodź nie narusza zakazu.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy, 1  - osoba (Anna Kodź) nie brała udziału w głosowaniu) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

i) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poinformował,  

że zarówno informacja o przebiegu wykonania budżetu oraz o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2015 roku uzyskały pozytywną opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie  

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 

2015 roku. 

 



Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego  

za pierwsze półrocze 2015 roku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10  

do niniejszego protokołu. 

 

j) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku, co przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku.  

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

k) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 12  

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

12 do niniejszego protokołu. 

 

l) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 



Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy)pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

W tej chwili w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów udział bierze czterech członków 

Komisji. 
 

 

Ad.4 

 *Członek Komisji – Adam Kołacki odniósł się do zażalenia, które zostało złożone  

do Starosty Białogardzkiego na dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie. 

Poinformował, że z jego wiedzy wynika, iż znów zaszły sytuacje wrażliwe w szkole  

w których uczestnikiem jest Pan dyrektor. Zapytał, czy Starosta ma wiedzę na ten temat. 

Dodał, że sprawa będzie poruszana podczas obrad najbliższej Sesji. Problem dotyczy kolejnej 

nauczycielki.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nie ma takiej informacji. Żadne 

sygnały o których wspomina radny nie dotarły.  

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że sprawa którą porusza dotyczy innej 

nauczycielki niż ta która złożyła zażalenie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że za to co się dzieje w szkole 

odpowiada dyrektor jednostki. Jeśli w pierwszym przypadku dyrektor nie dopilnował swoich 

obowiązków i to stwierdzi prokurator to konsekwencje w stosunku do jego osoby zostaną 

wyciągane. Nie jest zwolennikiem stawiania kogoś w sytuacji winnego jeśli wina nie została 

udowodniona.  Stwierdził, że w szkole są mocne napięcia a praca jest stresująca.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że z treści zażalenia wynik, iż dyrektorowi 

postawiono zarzuty a nie jest osobą przesłuchiwaną w sprawie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że najpierw była informacja, że jest 

postępowanie w sprawie potem, że przeciwko. Dodał, że rozmawiał z nauczycielką. 

Następnie wystąpił z pismem do prokuratury o wyjaśnienie sprawy i czy ma zastosować 

wobec dyrektora placówki jakieś sankcje. Prokurator odpisał, że nie. W tej chwili czeka na 

działania prokuratury w omawianym zakresie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że martwi go sytuacja, iż jest kolejny 

nauczyciel w konflikcie z dyrektorem.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w związku z tym, iż procedura dot. 

wydzierżawienia przedsiębiorstwa RCM w Białogardzie Sp. z o.o. zakończyła się to program 

naprawczy jest do wglądu. 



Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił negatywnej odpowiedzi. Oświadczył,  

że w dalszym ciągu jest objęty klauzulą poufności przez Prezesa Spółki. Dodał, że procedura 

nie została jeszcze zakończona. Należy jeszcze podpisać umowę z Agencją Rozwoju 

Przemysłu. Wniosek został złożony i zaakceptowany. Na początku listopada br. ma być 

podpisana umowa. Jest już przygotowany projekt porozumienia. Agencja wyznaczyła termin 

podpisania umowy po 6 listopada br.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, dlaczego wniosek Stowarzyszenia 

„Przytulisko” w sprawie nabycia nieruchomości Młodzieżowego Domu Kultury  

w Białogardzie został rozpatrzony przez Zarząd negatywnie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w propozycji Stowarzyszenia było 

kupno budynku MDK-u i przejęcie prowadzenia zadania. Zgodnie z ustawą o systemie 

oświaty Powiat nie może przekazać prowadzenia placówki Stowarzyszeniu ewentualnie może 

przekazać prowadzenie szkoły.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, co zamierza dalej zrobić Zarząd Powiatu po 

zapoznaniu się z pismem Ministra Finów dot. wezwania do zapłaty nienależnie otrzymanej 

kwoty części subwencji ogólnej za 2010 r.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że sprawa zostanie skierowana do 

sądu. Dodał, że będzie proponował Zarządowi, aby złożyć wniosek w sprawie kasacji 

wyroku.   

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy dzierżawca przejmie zadanie dot. budowy 

bloku operacyjnego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. Stwierdził, że jeżeli 

dzierżawca chce prowadzić szpital to musi go dostosować do wymogów rozporządzenia 

Ministra. Inwestycja będzie realizowana przez dzierżawcę.  

 

 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
      Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

 

                    Przewodnicząca  

  Komisji Budżetu i Finansów 

 

Anna Kodź 

 


